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Príloha č. 1 k všeobecne záväznému nariadeniu obce Pernek č. 6/2021 Rokovací poriadok komisií 

zriadených Obecným zastupiteľstvom obce Pernek  

 

Zápisnica č. 1/2023  

zo zasadnutia Komisie pre financie a rozpočet 
 

 

 

Dátum konania zasadnutia komisie:    08.02.2023 

Čas začatia zasadnutia komisie:              19:02 hod. 

Miesto konania zasadnutia komisie:       zasadacia miestnosť Obecného úradu Pernek 

 

Zasadnutie komisie zvolal:                      Ivan Kahanec – predseda komisie 

Zasadnutie komisie vedie:                       Ivan Kahanec – predseda komisie 

Zapisovateľ:                                           JUDr. Katarína Gombárová 

Overovateľ:                                            Mgr. Milan Vanga 

 

Prítomní členovia komisie: 

1. Ivan Kahanec – predseda komisie 

2. Mgr. Marian Beliansky 

3. Mgr. Milan Vanga 

4. JUDr. Katarína Gombárová 

 

Neprítomný člen komisie:     Mgr. Jozef Smolinský – ospravedlnený 

 

Prítomní pozvaní hostia: 

1. Ing. Martin Ledník – starosta obce Pernek 

2. Ing. Miroslav Bokes – poslanec Obecného zastup. obce Pernek a člen Dobrovoľného hasičského 

zboru Pernek; odišiel o 19:30 hod. po prerokovaní prvého bodu programu zasadnutia komisie 
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Ďalší prítomní: 

 

1. Ekonómka obce Pernek Anna Žáčková 

2. Mgr. Zuzana Pallová – predsedníčka občianskeho združenia Pernecké ONÉ 

3. PhDr. JUDr. Lukáš Chadalík – člen občianskeho združenia Pernecké ONÉ 

 

Komisia je uznášaniaschopná, pretože sú prítomní štyria z piatich členov komisie. 

 

Návrh programu zasadnutia komisie: 

1. Aktuálny stav rekonštrukcie hasičskej zbrojnice a plán 2023 

2. Rozšírenie materskej školy 

3. Aktuálny stav a financovanie výstavby kanalizácie a obecnej ČOV 

4. Výber miestnych daní a poplatkov v roku 2022 

5. Prenájmy obecného majetku a priestorov 

6. Ceny energií v roku 2023 a možnosti úspor 

7. Havarijné poistenie obecných motorových vozidiel 

8. Rôzne 

 

 

Hlasovanie o schválení návrhu programu zasadnutia komisie: 

ZA:                    4    (Kahanec, Mgr. Beliansky, Mgr. Vanga, JUDr. K. Gombárová) 

PROTI:              0 

ZDRŽAL SA:    0 

 

1. Aktuálny stav rekonštrukcie hasičskej zbrojnice a plán 2023 

 

Ing. Miroslav Bokes informoval o aktuálnom stave rekonštrukcie hasičskej zbrojnice.  

Náklady na zateplenie fasády predstavujú cca 12 000,00 eur. 

Doterajšie náklady na rekonštrukciu hasičskej zbrojnice predstavujú 126 468,70 eura. 

 

 

Uznesenie FK č. 1/2023 

 

Komisia pre financie a rozpočet berie na vedomie informácie, ktoré predniesol Ing. Miroslav 

Bokes o aktuálnom stave rekonštrukcie hasičskej zbrojnice.  

Komisia pre financie a rozpočet odporúča pokračovať v dokončení fasády. 

 

ZA:                    4     (Kahanec, Mgr. Beliansky, Mgr. Vanga, JUDr. K. Gombárová) 

PROTI:              0 

        ZDRŽAL SA:    0 
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2. Rozšírenie materskej školy 
 

Starosta uvádza, že počet narodených detí v posledných rokoch stagnuje: 

• počet narodených detí v r. 2022 bol 8, z toho minimálne 2 nežijú v Perneku, iba tu majú 

trvalý pobyt, 

• počet narodených detí v r. 2021 bol 8, z toho 4 nežijú v Perneku, iba tu majú trvalý pobyt, 

• počet narodených detí v r. 2019 bol 9, 

• počet narodených detí v r. 2018 bol 13, 

• počet narodených detí v r. 2015 bol 11. 

 

Starosta ďalej uvádza, že kapacita materskej školy v Perneku je 22 detí. 

 

Uznesenie FK č. 2/2023 

 

Komisia pre financie a rozpočet prediskutovala situáciu materskej školy v Perneku. 

Komisia pre financie a rozpočet odporúča obci Pernek preveriť možnosti dotácie na rozšírenie 

materskej školy a zistiť situáciu v okolitých obciach ohľadom materských škôl. 

 

        ZA:                    4     (Kahanec, Mgr. Beliansky, Mgr. Vanga, JUDr. K. Gombárová) 

PROTI:              0 

        ZDRŽAL SA:    0 

 

  

 

3. Aktuálny stav a financovanie výstavby kanalizácie a obecnej ČOV 

 

Uznesenie FK č. 3/2023 

 

Komisia pre financie a rozpočet prediskutovala tému financovania výstavby kanalizácie 

a obecnej čističky odpadových vôd.  

Komisia pre financie a rozpočet berie na vedomie, že obec Pernek bude každoročne žiadať 

Environmentálny fond o dotáciu na vybudovanie čističky odpadových vôd a zvyšku kanalizačného 

potrubia. 

 

        ZA:                    4     (Kahanec, Mgr. Beliansky, Mgr. Vanga, JUDr. K. Gombárová) 

PROTI:              0 

        ZDRŽAL SA:    0 

 

 

 

4. Výber miestnych daní a poplatkov v roku 2022 

 

Ekonómka obce Pernek Anna Žáčková uviedla, že nedoplatok na miestnych daniach 

k 31.12.2022 predstavuje 6 883,32 eur. 

Nedoplatok na miestnych daniach stúpol oproti roku 2021 o cca 2 000,00 eur. 
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Ak by všetci platili miestnu daň z nehnuteľností, príjem obce z miestnej dane z nehnuteľností 

by bol cca 56 000,00 eur. 

Ekonómka obce Pernek Anna Žáčková ďalej uviedla, že nedoplatok na miestnom poplatku  

za komunálne odpady a drobné stavebné odpady za „staré roky“ predstavuje 3 263,00 eur.  

Odkedy je zavedený „plombový systém“, nedoplatky na miestnom poplatku nevznikajú, a teda 

„plombový systém“ je efektívny. 

 

 

Uznesenie FK č. 4/2023 

 

Komisia pre financie a rozpočet berie na vedomie informáciu ekonómky obce Pernek Anny 

Žáčkovej, že nedoplatok na miestnej dani z nehnuteľností k 31.12.2022 predstavuje 6 883,32 eur. 

Komisia pre financie a rozpočet odporúča pokračovať vo vymáhaní pohľadávok na miestnej 

dani z nehnuteľností a pri nevymožiteľných pohľadávkach zistiť buď pobyt daňovníka, alebo jeho 

právnych nástupcov. 

 

        ZA:                    4     (Kahanec, Mgr. Beliansky, Mgr. Vanga, JUDr. K. Gombárová) 

PROTI:              0 

        ZDRŽAL SA:    0 

 

 

 

Uznesenie FK č. 5/2023 

 

Komisia pre financie a rozpočet berie na vedomie informáciu ekonómky obce Pernek Anny 

Žáčkovej, že nedoplatok na miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné odpady  

„za staré roky“ pred zavedením „plombového systému“ predstavuje 3 263,00 eur.  

Komisia pre financie a rozpočet odporúča pokračovať vo vymáhaní pohľadávok na miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady a pri nevymožiteľných pohľadávkach zistiť 

buď pobyt poplatníka, alebo jeho právnych nástupcov. 

 

        ZA:                    4     (Kahanec, Mgr. Beliansky, Mgr. Vanga, JUDr. K. Gombárová) 

PROTI:              0 

        ZDRŽAL SA:    0 

 

 

 

 

5. Prenájmy obecného majetku a priestorov 

 
 

Ekonómka obce Pernek Anna Žáčková uviedla, že nájomcovia priestorov v kultúrnom dome 

a na obecnom úrade riadne platia nájomné. Jediným dlžníkom na nájomnom je prevádzkovateľ 

miestneho pohostinstva, ktorý dlhuje obci Pernek nájomné za užívanie terasy a je riešený 

exekučne. 

 

 

 



5 
 

Uznesenie FK č. 6/2023 

 

Komisia pre financie a rozpočet berie na vedomie informáciu ekonómky obce Pernek Anny 

Žáčkovej, že jediný dlžník na nájomnom je riešený exekučne. Ostatná nájomcovia platia nájomné. 

 

        ZA:                    4     (Kahanec, Mgr. Beliansky, Mgr. Vanga, JUDr. K. Gombárová) 

PROTI:              0 

        ZDRŽAL SA:    0 

 

 

 

6. Ceny energií v roku 2023 a možnosti úspor 

 

Starosta uvádza, že ceny energií ešte nie sú známe. Starosta ďalej uvádza, že na verejnom 

osvetlení je namontovaný časovač. Verejné osvetlenie sa bude vypínať polhodinu po príchode 

posledného autobusu, t. j. o 00:30 hod. a zapínať sa bude polhodinu pred odchodom prvého autobusu, 

t. j. o 03:30 hod. Výnimkou budú kultúrne podujatia. V Lozorne nastavili podobný systém a úspory 

predstavujú 25 % až 30 %. V prípade Perneku sú celkové náklady za verejné osvetlenie 15 000,00 

eur; úspory z tejto sumy budú predstavovať cca 4 000,00 eur. 

 

 

Uznesenie FK č. 7/2023 

 

Komisia pre financie a rozpočet berie na vedomie informácie starostu obce Pernek Ing. Martina 

Ledníka, že: 

A) vyúčtovanie nákladov za el. energiu ešte nie je známe 

B) verejné osvetlenie sa z dôvodu úsporných opatrení bude vypínať polhodinu po príchode 

posledného autobusu, t. j. o 00:30 hod. a zapínať sa bude polhodinu pred odchodom prvého 

autobusu, t. j. o 03:30 hod. Výnimkou budú kultúrne podujatia. 

 

        ZA:                    4     (Kahanec, Mgr. Beliansky, Mgr. Vanga, JUDr. K. Gombárová) 

PROTI:              0 

        ZDRŽAL SA:    0 

 

 

 

Uznesenie FK č. 8/2023 

 

Komisia pre financie a rozpočet odporúča pozastaviť poskytovanie dotácií na nové projekty v r. 

2023. Po prvom kvartáli r. 2023 sa bude prehodnocovať čerpanie rozpočtu obce Pernek na r. 2023.  

 

        ZA:                    4     (Kahanec, Mgr. Beliansky, Mgr. Vanga, JUDr. K. Gombárová) 

PROTI:              0 

        ZDRŽAL SA:    0 
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7. Havarijné poistenie obecných motorových vozidiel 

 

Uznesenie FK č. 9/2023 

 

Komisia pre financie a rozpočet odporúča obci Pernek preskúmať možnosti a ceny havarijného 

poistenia na motorové vozidlá vo vlastnícke obce Pernek. 

  

        ZA:                    4     (Kahanec, Mgr. Beliansky, Mgr. Vanga, JUDr. K. Gombárová) 

PROTI:              0 

        ZDRŽAL SA:    0 

 

 

 

8. Rôzne 
 

 

Starosta obce Pernek Ing. Martin Ledník uviedol, že súčasný maximálny limit pokladnice obce 

Pernek je 1 600,00 eur. V súčasnosti teda v pokladnici obce Pernej môže byť maximálne 1 600,00 

eur a keď je viac, peniaze sa vkladajú na účet obce Pernek. 

 

Uznesenie FK č. 10/2023 

 

Komisia pre financie a rozpočet odporúča obci Pernek zvýšiť limit pokladnice obce Pernek 

z 1 600,00 eur na 2 500,00 eur. 

 

        ZA:                    4     (Kahanec, Mgr. Beliansky, Mgr. Vanga, JUDr. K. Gombárová) 

PROTI:              0 

        ZDRŽAL SA:    0 

 

 

Poslanec Mgr. Milan Vanga navrhol, aby poslanci Obecného zastupiteľstva obce Pernek vložili 

odmeny za zasadnutia obecného zastupiteľstva do fondu, z ktorého sa následne budú financovať 

verejnoprospešné aktivity. 

 

 
Zasadnutie komisie bolo skončené dňa 08.02.2023 o 21:42 hod. 

 

 

......................................................                                                       .....................................................       

  JUDr. Katarína Gombárová                                                                      Mgr. Milan Vanga 

                zapisovateľ                                                                                              overovateľ 

 

 

......................................................                                                       

               Ivan Kahanec 

             predseda komisie                                                                                              


